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Wloclawek, L3 marca 20!7 t.

Pan
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Interoelacia

W imieniu mieszkaricow Wloclawka, zwracam sie z proiba o informacjq czy istnieje mozliwoici

zmiany trasy (wydfu2enia) linii nr 19, a przez to umo2liwienie pracownikom firm znajdujqcym siq przy

al. Kazimierza Wielkiego korzystania z autobus6w na niej kursujacych'

obecnieautobus|iniinrlgzA|.KazimierzaWie|kiegoskrqcabezpo6redniowu|.Przemyslowq.

Osoby, kt6re zwr6cily siq do mnie z pro6ba o interwencje, wskazujE rozwiqzanie' w kt6rym autobusy

kursujqce na trasie linii nr 19 na wysokojci firmy Guala closures DGS Poland s'A' zawracalby iwracaty

do ul. Przemyslowej. Takie rozwiazanie umozliwi skorzystanie z transportu zbiorowego na linii nr 19

ponadlo0oos6bzatrudnionYchwpob|iskichzak|adach:Gua|aclosuresDGSPo|ands.A.,
Salamander, Autoserwis Nowak czy Grzldziel Investment sp' z o o'

Proszq o przychylenie sie do rozwiqzai sugerowanych przez mieszkafc6w Wloclawka'


